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CONFERENCE CALL WITH PATRICK KOLLER, CEO, AND OLIVIER DURAND, CFO  

 

On February 19, FORVIA presented robust 2023 annual results, in line with its strategic priorities. 

The 2023 results and the guidance for 2024 confirm the Group’s capability to sustainably generate 

strong net cash flow, notably through the improvement of operating margin and an effective 

management of working capital requirement. 

The Group also reiterated its POWER25 objectives, including the continuation of its deleveraging 

priority. 

Lastly, FORVIA announced its EU-FORWARD project, aiming at reinforcing the competitiveness of its 

European operations and contributing to improve their operating margin from 2.5% in 2023 to more 

than 7% in 2028. This project is self-financed by 2025 and expected savings should reach c. €500 million 

on an annual basis in 2028. 

Since then, market rumors have been circulating, requiring clarification. 

A conference call will be organized on Wednesday, February 21 at 3pm CET, with Patrick KOLLER, 

Group CEO, and Olivier DURAND, Group CFO. 

 

The conference call can be attended using the following link: 

https://edge.media-server.com/mmc/p/663z82nt 
 

or dialing-in the following numbers: 

• France   +33 1 70 91 87 04 

• United Kingdom +44 1 212 818 004 

• United States  +1 718 705 8796 
 

Confirmation code :   888652  

A replay will be available as soon as possible. 

 

  

https://linkprotect.cudasvc.com/url?a=https%3a%2f%2fedge.media-server.com%2fmmc%2fp%2f663z82nt&c=E,1,yutOY4np2ba-P0iiIZg2hLb0rj__6LNSNP5zgbztRXg44WcGd-_55fFh0mSULof9OHfHmyXpYedJ6sKr7OePA1sJp93PV15YjbfZ50OWGYh-evKGkJ-kx4BriZMj&typo=1
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CONFERENCE TELEPHONIQUE AVEC PATRICK KOLLER, CEO, ET OLIVIER DURAND, CFO 

 

Le 19 février, FORVIA a présenté des résultats annuels 2023 robustes, en ligne avec ses priorités 

stratégiques.  

Les résultats 2023 et la guidance 2024 confirment la capacité du Groupe à générer de façon durable 

un cash-flow net élevé, notamment grâce à l’amélioration de sa marge opérationnelle et une gestion 

efficace du besoin en fonds de roulement. 

Le Groupe a également réitéré les objectifs de son plan POWER25, incluant la poursuite de sa priorité 

de désendettement. 

Enfin, FORVIA a annoncé le projet EU-FORWARD, visant à renforcer la compétitivité de ses activités 

européennes et permettant d’améliorer la marge opérationnelle de celles-ci de 2,5% en 2023 à plus 

de 7% en 2028. Ce projet est autofinancé d’ici à 2025 et les économies attendues devraient atteindre 

environ 500 millions d’euros en base annuelle en 2028. 

Depuis, des rumeurs de marché circulent, nécessitant une mise au point. 

Une conférence téléphonique sera organisée le mercredi 21 février à 15h CET, avec Patrick KOLLER, 

Directeur général du Groupe, et Olivier DURAND, Directeur financier du Groupe. 

 

La conférence téléphonique sera accessible depuis le lien suivant : 

https://edge.media-server.com/mmc/p/663z82nt 
 

ou depuis les numéros suivants : 

• France   +33 1 70 91 87 04 

• Royaume-Uni  +44 1 212 818 004 

• États-Unis  +1 718 705 8796 
 

Code de confirmation :   888652  

Une rediffusion sera disponible dès que possible. 
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